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Protokół Nr II/14 
z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
odbytej w dniu 8 grudnia 2014 roku 

 
Sesja rozpoczęła się o godz. 15:00 i trwała do 18:40. 
 
Ad 1. 
II sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle otworzył i prowadził Andrzej Kopeć, 
przewodniczący Rady Miasta. Stwierdzając kworum poinformował, że w sesji 
uczestniczą wszyscy radni, a zatem obrady są prawomocne. 
 
Otwierając II sesję Rady Miasta, prowadzący obrady powitał zgromadzonych na sali, 
tj.: 
1. Prezydenta-elekta panią Sabinę Nowosielską, 
2. panią Poseł Brygidę Kolendę-Łabuś, 
3. pana Senatora Aleksandra Świeykowskiego, 
4. przewodniczącą Miejskiej Komisji Wyborczej panią Danutę Mikodę, 
5. zastępcę przewodniczącej Miejskiej Komisji Wyborczej pana Janusza Czubaszka, 
6. przybyłych na sesję mieszkańców miasta, 
7. kierowników wydziałów Urzędu Miasta oraz kierowników gminnych jednostek 

organizacyjnych, 
8. przedstawicieli prasy i radia, 
9. oraz panie i panów radnych. 
 
Po przywitaniu zaproszonych gości i radnych stwierdził, że zgodnie z listą obecności 
na sali znajduje się 23 radnych, co stanowi kworum niezbędne do podejmowania 
prawomocnych uchwał. 
Następnie poinformował, że druga sesja została zwołana przez Komisarza 
Wyborczego w Opolu, który postanowieniem z dnia 2 grudnia 2014 r. w sprawie 
zwołania sesji w celu złożenia ślubowania nowo wybranego Prezydenta Miasta 
Kędzierzyn-Koźle ustalił następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Wręczenie zaświadczenia nowo wybranego Prezydenta Miasta Kędzierzyn-

Koźle. 
3. Złożenie ślubowania przez Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle. 
4. Zakończenie obrad sesji Rady. 

 
Poinformował również, że na pierwszej sesji nieobecna była pani Dorota Zasłonka, 
wybrana do Rady Miasta VII kadencji. Zgodnie z art. 23a ust. 3 ustawy o samorządzie 
gminnym, radni nieobecni na pierwszej sesji rady gminy składają ślubowanie na 
pierwszej sesji, na której są obecni. 
W związku z tym wnioskuje o poszerzenie porządku obrad o punkt „Wręczenie 
zaświadczenia o wyborze i złożenie ślubowania przez radną Dorotę Zasłonkę”: 
„za” wnioskiem oddano 23 głosy. 
(wydruk z głosowania nr 1  zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu z sesji) 
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Radca prawny Maciej Pająk zwrócił uwagę, że w głosowaniu uczestniczyła osoba, 
która nie złożyła ślubowania, a w związku z tym nie może wykonywać mandatu 
radnego i brać udział w głosowaniu. Poprosił o reasumpcję głosowania. 
 
Prowadzący obrady Andrzej Kopeć zarządził ponowne głosowania wniosku 
o rozszerzenie porządku obrad o punkt „Wręczenie zaświadczenia o wyborze 
i złożenie ślubowania przez radną Dorotę Zasłonkę”: 
„za” wnioskiem oddano 22 głosy, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 0. 
(wydruk z głosowania nr 2 zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 
 
Drugi wniosek przedstawiony Radzie przez przewodniczącego Rady Miasta dotyczył 
poszerzenia porządku obrad o punkt „Ustalenie składów komisji stałych Rady Miasta 
oraz wybór ich przewodniczących”: 
„za” wnioskiem oddano 22 głosy, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 0. 
(wydruk z głosowania nr 3 zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 
 
Ewa Czubek zgłosiła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punktu 
„Interpelacje i zapytania radnych”: 
„za” wnioskiem oddano 20 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 1. 
(wydruk z głosowania nr 4 zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 
 
Ryszard Masalski upewnił się, czy punkt „Interpelacje i zapytania radnych” obejmuje 
także wnioski radnych. 
 
Przewodniczący Rady Miasta wyjaśnił, że punkt brzmi „Interpelacje i zapytania 
radnych”. 
Innych zmian do porządku obrad nie wprowadzono. W związku z tym porządek 
obrad II sesji przedstawia się jak niżej: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Wręczenie zaświadczenia nowo wybranego Prezydenta Miasta Kędzierzyn-

Koźle. 
3. Złożenie ślubowania przez Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle. 
4. Wręczenie zaświadczenia o wyborze i złożenie ślubowania przez radną Dorotę 

Zasłonkę. 
5. Ustalenie składów komisji stałych Rady Miasta oraz wybór ich 

przewodniczących. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Zakończenie sesji Rady. 
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Ad 2. 
Treść zaświadczenia odczytała, a następnie wręczyła pani Sabinie Nowosielskiej, 
nowo wybranej Prezydent Miasta Kędzierzyn-Koźle, przewodnicząca Miejskiej 
Komisji Wyborczej Danuta Mikoda. 
 
 
Ad 3. 
Zgodnie z art. 29a ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym pani Sabina Nowosielska 
złożyła wobec Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle ślubowanie o następującej treści: 
„Obejmując urząd prezydenta miasta, uroczyście ślubuję, że dochowam wierności 
prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego 
i pomyślności mieszkańców miasta. Tak mi dopomóż Bóg”. 
Tym samym Pani Sabina Nowosielska objęła obowiązki Prezydenta Miasta 
Kędzierzyn-Koźle. 
 
Po okolicznościowym wystąpieniu pani prezydent Sabiny Nowosielskiej, prowadzący 
obrady Andrzej Kopeć ogłosił 15 minut przerwy. 
W tym czasie liczna grupa przedstawicieli zakładów pracy oraz mieszkańcy miasta wręczyli 
kwiaty oraz złożyli gratulacje urzędującej pani prezydent miasta. 
 
Przerwa trwała od 15:20 do 16:00. W czasie przerwy radni wypełnili druki, w których zgłosili 
chęć udziału w pracach komisji problemowych. 
Po wznowieniu obrad i stwierdzeniu kworum przystąpiono do realizacji punktu 4. 
 
Ad 4. 
Wręczenie zaświadczenia o wyborze i złożenie ślubowania przez radną Dorotę 
Zasłonkę. 
 
Zaświadczenie o wyborze Doroty Zasłonki na radną Rady Miasta wręczyła Danuta 
Mikoda, przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej. 
 
Po odczytaniu przez Andrzeja Kopcia, przewodniczącego Rady Miasta, roty 
ślubowania: 
„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki 
radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej 
gminy i jej mieszkańców” – pani Dorota Zasłonka wstała i wypowiedziała słowo 
„ ślubuję”.  
 
Ad 5. 
Ustalenie składów komisji stałych Rady Miasta oraz wybór ich przewodniczących. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Kopeć poinformował, że w przypadku czterech 
komisji problemowych maksymalna liczba członków komisji określona w Statucie 
Gminy nie została przekroczona. Są to: Komisja Finansowo-Gospodarcza, Komisja 
Prawno-Administracyjna, Komisja Strategii i Rozwoju oraz Komisja Rewizyjna. 
W przypadku trzech komisji, tj. Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej, 
Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego oraz Komisji Zdrowia, 
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Spraw Socjalnych i Rodziny – jest nadmiar chętnych w stosunku do liczby określonej 
w Statucie Gminy. W tym przypadku będzie potrzeba przeprowadzenia odrębnych 
głosowań poszczególnych kandydatur. 
 
Ryszard Masalski podzielił się uwagą, że radni spod szyldu PO, których w Radzie 
Miasta jest większość, oświadczają że chcą w Radzie jedności i współpracy ze 
wszystkimi. Chciałby zaproponować radnym mechanizm, który umożliwi, że nie 
będzie sprzeczności pomiędzy tym, co się mówi, a tym, co się robi. Mechanizmem 
tym jest jego propozycja, aby wprowadzić rotacyjność funkcji w Radzie Miasta, np. 
prezydium rady i szefowie komisji zmienialiby się co rok. Wówczas każdy z radnych, 
który czułby się na siłach, by podołać zadaniu i chciałby więcej wnieść dla miasta, 
pełniłby funkcję w mieście. Dodatkowym powodem przemawiającym za rozważeniem 
jego propozycji jest zapewnienie co roku świeżej witalnej siły i zapobieżenie 
zasiedzeniu, rutynie i skostnieniu działań. Następnie odczytał wniosek „Rada Miasta 
zobowiązuje do dnia 30 czerwca 2015 roku Komisję Prawno-Administracyjną do 
opracowania projektu uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminy Kędzierzyn-Koźle, 
zawierającego regulacje rotacyjności prezydium Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle oraz 
przewodniczących komisji problemowych”. Dodał, że przyjęcie tego wniosku nie 
rozstrzyga o niczym, a powoduje zainicjowanie dyskusji o problemie. Jednocześnie 
zauważył, że wniosek ten nie musi być poddany pod głosowanie w tej chwili, lecz po 
ukonstytuowaniu się wszystkich komisji. Decyzja w tej kwestii leży po stronie 
przewodniczącego Rady. 
 
Andrzej Kopeć, przewodniczący Rady Miasta, poinformował, że wniosek ten zostanie 
poddany pod głosowanie na pierwszej sesji, której porządek obrad będzie uwzględniał 
punkt „Wnioski radnych”. 
Następnie zaproponował, aby przystąpić do głosowania składów komisji, co do 
których nie został przekroczony maksymalny stan składu osobowego, określony 
w Statucie Gminy. Upewnił się, że nikt nie zgłasza sprzeciwu, aby w tych 
przypadkach głosować en bloc przedstawione składy komisji. 
 
Dotyczy składu Komisji Finansowo-Gospodarczej do której wpisali się radni: 
Adam Oczoś, Witold Rusak, Ryszard Masalski, Ewa Czubek, Grzegorz Mateja, 
Dorota Zasłonka, Dorota Mrówka, Andrzej Kopacki, Hubert Majnusz: 
„za” ustaleniem ww .składu osobowego Komisji Finansowo-Gospodarczej oddano 22 
głosy, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 1. 
(wydruk z głosowania nr 5, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 

Uchwała Nr II/4/14 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 8 grudnia 2014 roku 

 
w sprawie wyboru członków Komisji Finansowo-Gospodarczej 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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Dotyczy składu Komisji Strategii i Rozwoju, do które wpisali się: 
Tomasz Scheller, Witold Rusak, Grzegorz Mateja, Przemysław Pawlik, Andrzej 
Kopacki, Grażyna Radka: 
„za” ustaleniem ww .składu osobowego Komisji Strategii i Rozwoju oddano 22 głosy, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 1. 
(wydruk z głosowania nr 6, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 

 
Uchwała Nr II/5/14 

 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 8 grudnia 2014 roku 
 

w sprawie wyboru członków 
Komisji Strategii i Rozwoju  Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
 
Dotyczy składu Komisji Prawno-Administracyjnej, do której wpisali się: 
Katarzyna Dysarz, Michał Nowak, Przemysław Pawlik, Andrzej Kopeć, Grzegorz 
Peczkis: 
„za” ustaleniem ww .składu osobowego Komisji Prawno-Administracyjnej oddano 
22 głosy, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 1. 
(wydruk z głosowania nr 7, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr II/6/14 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 8 grudnia 2014 roku 

 
w sprawie wyboru członków Komisji Prawno-Administracyjnej 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 
Dotyczy składu Komisji Rewizyjnej, do której wpisali się: 
Katarzyna Dysarz, Sylwia Artuna, Dorota Zasłonka, Dorota Mrówka, Adam 
Sadłowski, Agnieszka Iłowska: 
„za” ustaleniem ww .składu osobowego Komisji Rewizyjnej oddano 23 głosy, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 0. 
(wydruk z głosowania nr 8, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 
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Uchwała Nr II/7/14 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 8 grudnia 2014 roku 

 
w sprawie wyboru członków Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
 
Przed przystąpieniem do ustalenia składów komisji problemowych, w których jest 
więcej chętnych niż określona w Statucie Gminy maksymalna liczba członków, głos 
zabrał radca prawny Maciej Pająk. Poinformował o konieczności głosowania osobno 
nad każdą kandydaturą. W skład komisji wejdzie siedmiu radnych, którzy uzyskali 
w głosowaniu największą liczbę głosów. Jeżeli zajdzie przypadek, że kilku radnych 
uzyska tę samą, równą liczbę głosów, to między tymi kandydatami będzie 
przeprowadzane ponowne głosowanie. Dodał, że zasadę tę można wywieść z § 50 
Statutu Gminy, chociaż nie dotyczy on bezpośrednio zaistniałej sytuacji. Przypomniał 
treść § 50: Jeżeli celem głosowania jest wybór jednej z kilku osób lub możliwości, przechodzi 
kandydatura lub wniosek, na który oddano liczbę głosów „za” większą od liczby głosów „za” 
oddanych na pozostałe, z zastrzeżeniem, iż liczba ta jest większa niż liczba głosów „przeciw”. 
 
Zgodnie ze wskazówkami radcy prawnego przystąpiono do ustalenia składu Komisji 
Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej, do której akces zgłosili: Agnieszka Iłowska, 
Katarzyna Dysarz, Sylwia Artuna, Dorota Zasłonka, Michał Nowak, Ryszard 
Masalski, Przemysław Pawlik, Andrzej Kopacki – jedna osoba ponad dopuszczalny 
maksymalny skład. 
 
Adam Oczoś zauważył, że większość chętnych do pracy w tej komisji to członkowie 
Platformy Obywatelskiej. Jeżeli jedna osoba z PO wycofa swój akces, to nie będzie 
potrzeby głosowania poszczególnych kandydatur, gdyż skład komisji będzie liczył 
7 członków. 
 
Andrzej Kopeć poinformował, że nie może odmówić żadnemu radnemu prawa do 
pracy w komisji, jeżeli radny wyrazi taką chęć. 
Następnie zwrócił się z pytaniem do radnych, kto jest za tym, aby radna Agnieszka 
Iłowska była członkiem Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej: 
„za” oddano 17 głosów, 
„przeciw” 1, 
„wstrzymujących się” 5. 
(wydruk z głosowania nr 9, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 
 
Kolejne głosowania dotyczyły: 
– kandydatury radnej Katarzyny Dysarz do składu Komisji Oświaty, Kultury i Kultury 
Fizycznej: 
„za” oddano 18 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 5. 
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(wydruk z głosowania nr 10, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 
 
– kandydatury radnej Sylwii Artuna do składu Komisji Oświaty, Kultury i Kultury 
Fizycznej: 
„za” oddano 18 głosów, 
„przeciw” 1, 
„wstrzymujących się” 4. 
(wydruk z głosowania nr 11, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 
 
– kandydatury radnej Doroty Zasłonki do składu Komisji Oświaty, Kultury i Kultury 
Fizycznej: 
„za” oddano 18 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 5. 
(wydruk z głosowania nr 12, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 
 
– kandydatury radnego Michała Nowaka do składu Komisji Oświaty, Kultury 
i Kultury Fizycznej: 
„za” oddano 19 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 4. 
(wydruk z głosowania nr 13, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 
 
– kandydatury radnego Ryszarda Masalskiego do składu Komisji Oświaty, Kultury 
i Kultury Fizycznej: 
„za” oddano 6 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 17. 
(wydruk z głosowania nr 14, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 
 
– kandydatury radnego Przemysława Pawlika do składu Komisji Oświaty, Kultury 
i Kultury Fizycznej: 
„za” oddano 18 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 5. 
(wydruk z głosowania nr 15, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 
 
– kandydatury radnego Andrzeja Kopackiego do składu Komisji Oświaty, Kultury 
i Kultury Fizycznej: 
„za” oddano 19 głosów, 
„przeciw” 0, 



 8

„wstrzymujących się” 4. 
(wydruk z głosowania nr 16, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 
 
Następnie przystąpiono do ustalenia składu Komisji Urbanistyki, Architektury 
i Środowiska Naturalnego, do której akces zgłosili: Beata Łobodzińska, Adam Oczoś, 
Ewa Odulińska, Halina Mińczuk, Ewa Czubek, Tomasz Scheller, Grzegorz Mateja, 
Adam Sadłowski i Grażyna Radka – dwie osoby ponad dopuszczalny maksymalny 
skład. 
 
Andrzej Kopeć, przewodniczący Rady Miasta, zwrócił się z pytaniem do radnych, kto 
jest za tym, aby radna Beata Łobodzińska została członkiem Komisji Urbanistyki, 
Architektury i Środowiska Naturalnego: 
„za” oddano 18 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 5. 
(wydruk z głosowania nr 17, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 
 
Kolejne głosowania dotyczyły: 
– kandydatury radnego Adama Oczosia na członka Komisji Urbanistyki, Architektury 
i Środowiska Naturalnego: 
„za” oddano 8 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 15. 
(wydruk z głosowania nr 18, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 
 
– kandydatury  radnej Ewy Odulińskiej na członka Komisji Urbanistyki, Architektury 
i Środowiska Naturalnego: 
„za” oddano 21 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 1, 
głosy nieoddane 1. 
(wydruk z głosowania nr 19, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 
 
– kandydatury radnej Haliny Mińczuk na członka Komisji Urbanistyki, Architektury 
i Środowiska Naturalnego: 
„za” oddano 19 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 3, 
głosy nieoddane 1. 
(wydruk z głosowania nr 20, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 
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– kandydatury radnej Ewy Czubek na członka Komisji Urbanistyki, Architektury 
i Środowiska Naturalnego: 
„za” oddano 19 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 4. 
(wydruk z głosowania nr 21, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 
 
– kandydatury radnego Tomasza Schellera na członka Komisji Urbanistyki, 
Architektury i Środowiska Naturalnego: 
„za” oddano 8 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 15. 
(wydruk z głosowania nr 22, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 
 
– kandydatury radnego Grzegorza Matei na członka Komisji Urbanistyki, Architektury 
i Środowiska Naturalnego: 
„za” oddano 18 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 3, 
głosy nieoddane 2. 
(wydruk z głosowania nr 23, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 
 
– kandydatury radnego Adama Sadłowskiego na członka Komisji Urbanistyki, 
Architektury i Środowiska Naturalnego: 
„za” oddano 20 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 1, 
głosy nieoddane 2. 
(wydruk z głosowania nr 24, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 
 
Radna Ewa Odulińska poinformowała, że oddała głos, a system elektroniczny wykazał 
głos nieoddany. 
 
Przewodniczący Rady Miasta zarządził reasumpcję głosowania nad kandydaturą 
Adama Sadłowskiego na członka Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska 
Naturalnego: 
„za” oddano 21 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 1, 
głosy nieoddane 1. 
(wydruk z głosowania nr 25, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 
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– kandydatury radnej Grażyny Radki na członka Komisji Urbanistyki, Architektury 
i Środowiska Naturalnego: 
„za” oddano 17 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 6. 
(wydruk z głosowania nr 26, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 
 
Następnie przystąpiono do wyboru członków Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych 
i Rodziny do której akces zgłosili: Katarzyna Dysarz, Beata Łobodzińska, Halina 
Mińczuk, Rafał Olejnik, Ewa Odulińska, Sylwia Artuna, Dorota Mrówka, Grażyna 
Radka – jedna osoba ponad dopuszczalny maksymalny skład. 
 
Andrzej Kopeć, przewodniczący Rady Miasta, zwrócił się z pytaniem do radnych, kto 
jest za tym, aby radna Katarzyna Dysarz została członkiem Komisji Zdrowia, Spraw 
Socjalnych i Rodziny: 
„za” oddano 18 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 5. 
(wydruk z głosowania nr 27, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 
 
Kolejne głosowania dotyczyły: 
– kandydatury radnej Beaty Łobodzińskiej na członka Komisji Zdrowia, Spraw 
Socjalnych i Rodziny: 
„za” oddano 20 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 3. 
(wydruk z głosowania nr 28, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 
 
– kandydatury radnej Haliny Mińczuk na członka Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych 
i Rodziny: 
„za” oddano 7 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 15, 
głosy nieoddane 1. 
(wydruk z głosowania nr 29, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 
 
– kandydatury radnego Rafała Olejnika na członka Komisji Zdrowia, Spraw 
Socjalnych i Rodziny: 
„za” oddano 21 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 2. 
(wydruk z głosowania nr 30, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 
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– kandydatury radnej Ewy Odulińskiej na członka Komisji Zdrowia, Spraw 
Socjalnych i Rodziny: 
„za” oddano 21 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 1, 
głosy nieoddane 1. 
(wydruk z głosowania nr 31, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 
 
– kandydatury radnej Sylwii Artuna na członka Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych 
i Rodziny: 
„za” oddano 19 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 3, 
głosy nieoddane 1. 
(wydruk z głosowania nr 32, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 
 
– kandydatury radnej Doroty Mrówki na członka Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych 
i Rodziny: 
„za” oddano 16 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 7. 
(wydruk z głosowania nr 33, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 
 
– kandydatury Grażyny Radki na członka Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych 
i Rodziny: 
„za” oddano 20 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 3. 
(wydruk z głosowania nr 34, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 
 
Prowadzący obrady Andrzej Kopeć poinformował o zamiarze ogłoszenia przerwy, aby 
w oparciu o wyniki głosowań ustalić składy komisji. 
 
Rafał Olejnik skrytykował skreślenie osoby, która jest radną od czterech kadencji i ma 
dużą wiedzę i uprawnienia dotyczące gospodarki mieszkaniowej gminy. Jego zdaniem 
jest to wyrzucanie wartościowej osoby z Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych 
i Rodziny, co jest niezrozumiałe w kontekście sygnałów o planowanych zmianach 
w gospodarce mieszkaniowej gminy. W związku z tym składa rezygnację z pracy 
w składzie Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Rodziny. 
 
Prowadzący obrady Andrzej Kopeć ogłosił 10 minut przerwy (przerwa trwała od 
16:40 do 16:50). 
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Po wznowieniu obrad kontynuowano realizację punktu 5 „Ustalenie składów komisji 
stałych Rady Miasta oraz wybór ich przewodniczących”. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Kopeć odczytał składy komisji: 
– na członków Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej Rada Miasta wybrała 
radnych: Agnieszkę Iłowską, Katarzynę Dysarz, Sylwię Artunę, Dorotę Zasłonkę, 
Michała Nowaka, Przemysława Pawlika, Andrzeja Kopackiego. 
 

Uchwała Nr II/8/14 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 8 grudnia 2014 roku 

 
w sprawie wyboru członków Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 
Na członków Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego Rada 
Miasta wybrała radnych: Beatę Łobodzińską, Ewę Odulińską, Halinę Mińczuk, Ewę 
Czubek, Grzegorza Mateję, Adama Sadłowskiego i Grażynę Radkę. 
 

Uchwała Nr II/9/14 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 8 grudnia 2014 roku 

 
w sprawie wyboru członków Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska 

Naturalnego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 
Na członków Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Rodziny Rada Miasta wybrała 
radnych: Katarzynę Dysarz, Beatę Łobodzińską, Rafała Olejnika, Ewę Odulińską, 
Sylwię Artunę, Dorotę Mrówkę, Grażynę Radkę. 
 

Uchwała Nr II/10/14 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 8 grudnia 2014 roku 

 
w sprawie wyboru Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Rodziny 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 
Następnie odczytał rezygnację radnego Rafała Olejnika z członkostwa w Komisji 
Zdrowia, Spraw Socjalnych i Rodziny: 
„za” przyjęciem rezygnacji oddano 9 głosów, 
„przeciw” 2, 
„wstrzymujących się” 9, 
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głosy nieoddane 3. 
(wydruk z głosowania nr 35, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr II/11/14 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 8 grudnia 2014 roku 

 
w sprawie odwołania radnego Rafała Olejnika ze składu Komisji Zdrowia, Spraw 

Socjalnych i Rodziny Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 
Adam Sadłowski przypomniał o sytuacji, jaka miała miejsce w minionej kadencji, 
kiedy to nie wszyscy chętni weszli w skład wybranej komisji. Dzisiaj sytuacja się 
powtarza. Aby temu w przyszłości zapobiec, należałoby zmienić Statut Gminy i nie 
wprowadzać ograniczenia dotyczącego liczby członków w komisjach. 
 
Z sugestią tą zgodził się Przewodniczący Rady Miasta. Następnie zwrócił się do radnej 
Haliny Mińczuk, czy zgłasza akces do pracy w Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych 
i Rodziny. 
 
Halina Mińczuk odmówiła. 
 
Następnie przystąpiono do wyboru przewodniczących komisji problemowych. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Kopeć poprosił o zgłaszanie kandydatur na 
przewodniczącego Komisji Finansowo-Gospodarczej. 
 
Beata Łobodzińska zgłosiła kandydaturę Doroty Zasłonki. Kandydatka wyraziła 
zgodę. 
 
Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się z pytaniem, czy są inne kandydatury na 
przewodniczącego Komisji Finansowo-Gospodarczej. 
Innych kandydatur nie zgłoszono. 
Prowadzący obrady poddał pod głosowanie zamknięcie listy kandydatur: 
„za” oddano 21 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 2. 
(wydruk z głosowania nr 36, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 
 
Ryszard Masalski poinformował, że chciałby zadać jedno pytanie każdemu 
z kandydatów na funkcję przewodniczącego komisji. Następnie podzielił się swoimi 
spostrzeżeniami dotyczącymi roli przewodniczącego komisji jako innowacyjnego lub 
biernego przewodniczącego komisji. Poprosił kandydatkę o podanie przykładów 
innowacyjnej aktywności jako przewodniczącej Komisji Finansowo-Gospodarczej. 
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Podkreślił, że wskazane jest, aby przewodniczący był innowacyjny, dynamiczny 
i przedsiębiorczy, a nie był tylko administratorem komisji. Kończąc poinformował, że 
takie pytanie zamierza zadać pozostałym  kandydatom na przewodniczących komisji 
problemowych. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Kopeć poinformował, że odnosi wrażenie, iż 
pytanie ma charakter testu, a to nie jest moment na tego typu pytania. Uważa, że 
pytanie byłoby zasadne, gdyby radny pytał o wykształcenie kandydata, plany działań, 
a nie o innowacyjną aktywność. 
 
Radca prawny Maciej Pająk zauważył, że zgodnie ze Statutem Gminy przewodniczący 
komisji ma funkcję organizacyjną, polegającą na organizacji pracy komisji i tym różni 
się od pozostałych członków komisji. Jego zdaniem pytanie-test skierowane do 
kandydata na przewodniczącego komisji równie dobrze można skierować do każdego 
członka komisji. Przypomniał treść § 57 Statutu Gminy, który brzmi: „1. Pracami 
komisji kieruje przewodniczący komisji lub wybrany przez komisję spośród jej członków  
zastępca  przewodniczącego komisji. 2. Przewodniczący komisji informuje Radę o opiniach i 
stanowiskach komisji”. 
 
Ryszard Masalski zauważył, że organizowanie i układanie porządku obrad to jest 
właśnie wpływ na charakter pracy komisji i jej cele. Rola przewodniczącego komisji 
nie powinna ograniczać się tylko do układania porządku posiedzenia wynikającego 
z przesłanych przez prezydenta do Biura Rady Miasta projektów uchwał. Chciałby, 
aby przewodniczący realizował szersze, innowacyjne cele. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Kopeć zauważył, że radny Ryszard Masalski 
trzeci raz zasiada w Radzie Miasta i ma bogatsze doświadczenie z tym związane.  
 
Katarzyna Dysarz wskazała na uprawnienia członków komisji i przewodniczącego 
komisji w zakresie składania inicjatyw uchwałodawczych. 
 
Rafał Olejnik zauważył, że przewodniczący komisji składa na początku roku plan 
pracy komisji, w którym wskazuje kierunki działań komisji, informuje, co chce wnieść 
jako przewodniczący komisji oraz jakie zamierza wprowadzić zmiany. Poparł 
oczekiwania radnego Ryszarda Masalskiego, który chciałby wysłuchać kilku zdań na 
temat kwalifikacji kandydata oraz jego zamierzeń i planów jako przewodniczącego 
komisji. 
 
Ryszard Masalski ponownie wskazał na szczególną rolę przewodniczącego komisji: 
powinien on być inicjatorem zdarzeń, a nie administratorem. Chciałby poznać cele 
i powody kandydowania na funkcję przewodniczącego komisji. 
 
Grzegorz Mateja podzielił się uwagą, że najbardziej stosowną formą wypowiedzi 
dotyczącą kandydatów będzie głosowanie, a nie przerzucanie się argumentami. 
 
Prowadzący obrady Andrzej Kopeć poprosił Dorotę Zasłonkę, by przedstawiła się 
i poinformowała o swoich planach. 
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Dorota Zasłonka w ramach autoprezentacji poinformowała, że jest z wykształcenia 
bankowcem, ukończyła rachunkowość i finanse, zasiada w radzie nadzorczej w innej 
gminie, ma uprawnienia ministerialne do zasiadania w radach nadzorczych, pracuje 
jako audytor wewnętrzny w jednym z gminnych urzędów. Realizuje audyty środków 
unijnych na terenie całej Polski, kontroluje uczelnie wyższe, rozwój 
przedsiębiorczości. Od przyszłego roku wchodzi w audyty badawczo-naukowe 
środków unijnych, Nadal dokształca się w zakresie finansów. W dalszej części 
poinformowała o przebiegu swojej ścieżki zawodowej.  
 
Ryszard Masalski zasygnalizował chęć zgłoszenia dalszych pytań. 
 
Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że radny w głosowaniu może wyrazić 
swoje zdanie na temat kandydata i jego odpowiedzi. 
Następnie poddał pod głosowanie kandydaturę Doroty Zasłonki na funkcję 
przewodniczącej Komisji Finansowo-Gospodarczej: 
„za” oddano 21 głosów, 
„przeciw” 1, 
„wstrzymujących się” 1. 
(wydruk z głosowania nr 37, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr II/12/14 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 8 grudnia 2014 r.  

 
w sprawie wyboru Przewodniczącej Komisji Finansowo-Gospodarczej 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 
 
Następnie przystąpiono do wyboru przewodniczącego Komisji Zdrowia Spraw 
Socjalnych i Rodziny. 
Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Kopeć poprosił o zgłaszanie kandydatur na 
przewodniczącego Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Rodziny. 
 
Andrzej Kopacki zgłosił kandydaturę Doroty Mrówki. Kandydatka wyraziła zgodę. 
Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się z pytaniem, czy są inne kandydatury na 
przewodniczącego Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Rodziny. 
Innych kandydatur nie zgłoszono. 
Prowadzący obrady poddał pod głosowanie zamknięcie listy kandydatur: 
„za” oddano 20 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 3. 
(wydruk z głosowania nr 38, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 
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Dorota Mrówka w ramach autoprezentacji poinformowała, że ukończyła Politechnikę 
Wrocławską oraz studia podyplomowe z zakresu zarządzania nieruchomościami, 
studia podyplomowe z zakresu rachunkowości oraz wiele kursów. Prowadzi 
działalność z zakresu zarządzania nieruchomościami, bliska jest jej tematyka 
mieszkalnictwa oraz spraw socjalnych. W ramach kontaktów zawodowych spotyka się 
z ludźmi i ich problemami, w tym dotyczącymi spraw socjalnych. Priorytetem dla niej 
będzie kwestia profilaktyki zdrowotnej w szkołach i przedszkolach. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie kandydaturę 
Doroty Mrówki na funkcję przewodniczącej Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych 
i Rodziny: 
„za” oddano 16 głosów, 
„przeciw” 2, 
„wstrzymujących się” 5. 
(wydruk z głosowania nr 39, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr II/13/14 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 8 grudnia  2014 r. 

 
w sprawie wyboru Przewodniczącej Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Rodziny 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 
Następnie przystąpiono do wyboru przewodniczącego Komisji Urbanistyki, 
Architektury i Środowiska Naturalnego. 
Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Kopeć poprosił o zgłaszanie kandydatur na 
przewodniczącego Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego. 
 
Ewa Czubek zgłosiła kandydaturę Beaty Łobodzińskiej. Kandydatka wyraziła zgodę. 
Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się z pytaniem, czy są inne kandydatury na 
przewodniczącego Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego. 
Innych kandydatur nie zgłoszono. 
Prowadzący obrady poddał pod głosowanie zamknięcie listy kandydatur: 
„za” oddano 21 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 2. 
(wydruk z głosowania nr 40, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 
 
Beata Łobodzińska w ramach autoprezentacji poinformowała, że pierwszą kadencję 
jest radną Rady Miasta, dwie poprzednie była radną Rady Powiatu, gdzie w pierwszej 
kadencji była przewodniczącą Komisji Promocji Powiatu i Rolnictwa, a w drugiej 
kadencji przewodniczyła Komisji Infrastruktury i Bezpieczeństwa. Pod koniec 
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kadencji pracowała w Zarządzie Powiatu. Ma wykształcenie wyższe pedagogiczne. 
Tematy, którymi zajmie się komisja, zamierza ustalić wspólnie z pozostałymi 
członkami komisji na pierwszym posiedzeniu, gdyż nie chce sama narzucać tematów. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie kandydaturę 
Beaty Łobodzińskiej na funkcję przewodniczącej Komisji Urbanistyki, Architektury 
i Środowiska Naturalnego: 
„za” oddano 19 głosów, 
„przeciw” 1, 
„wstrzymujących się” 3. 
(wydruk z głosowania nr 41, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr II/14/14 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 8 grudnia 2014 r. 

 
w sprawie wyboru Przewodniczącej Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska 

Naturalnego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 
Następnie przystąpiono do wyboru przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury 
i Kultury Fizycznej. 
Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Kopeć poprosił o zgłaszanie kandydatur na 
przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej. 
Z sali nie zgłoszono żadnej kandydatury. W związku z tym kandydaturę Katarzyny 
Dysarz zgłosił Andrzej Kopeć. Kandydatka wyraziła zgodę. 
 
Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się z pytaniem, czy są inne kandydatury na 
przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej. 
Innych kandydatur nie zgłoszono. 
Prowadzący obrady poddał pod głosowanie zamknięcie listy kandydatur: 
„za” oddano 20 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 3. 
(wydruk z głosowania nr 42, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 
 
Katarzyna Dysarz w ramach autoprezentacji poinformowała, że ukończyła Wydział 
Prawa i Administracji na Uniwersytecie Łódzkim i na Uniwersytecie Śląskim 
w Katowicach. Posiada licencję zarządcy nieruchomości oraz ukończyła kilka studiów 
podyplomowych. Przez dwa lata była dyrektorem Miejskiego Zarządu Oświaty 
i Wychowania. Zdobyte tam doświadczenie mocno wpłynie na sposób postrzegania 
oświaty w mieście. Jej zdolności organizacyjne pozwolą na rozwinięcie oświaty ku 
zadowoleniu dzieci i nauczycieli. 
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Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie kandydaturę 
Katarzyny Dysarz na funkcję przewodniczącej Komisji Oświaty, Kultury i Kultury 
Fizycznej: 
„za” oddano 20 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 3. 
(wydruk z głosowania nr 43, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr II/15/14 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 8 grudnia 2014 r. 

 
w sprawie wyboru Przewodniczącej Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 
Następnie przystąpiono do wyboru przewodniczącego Komisji Prawno-
Administracyjnej. 
Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Kopeć poprosił o zgłaszanie kandydatur na 
przewodniczącego Komisji Prawno-Administracyjnej. 
Ewa Czubek zgłosiła kandydaturę Michała Nowaka. Kandydat wyraził zgodę. 
 
Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się z pytaniem, czy są inne kandydatury na 
przewodniczącego Komisji Prawno-Administracyjnej. 
Innych kandydatur nie zgłoszono. 
Prowadzący obrady poddał pod głosowanie zamknięcie listy kandydatur: 
„za” oddano 21 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 2. 
(wydruk z głosowania nr 44, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 
 
Michał Nowak w ramach autoprezentacji poinformował, że ma 33 lata. Pierwszy raz 
został wybrany do Rady Miasta, ale 15 lat temu był radnym Młodzieżowej Rady 
Miasta. Jest absolwentem prawa na Uniwersytecie im. Adama Mickiewicza 
w Poznaniu. Pracował przez dwa lata w Wielkopolskim Urzędzie Wojewódzkim, 
gdzie zajmował się sprawami rekompensat za mienie zabużańskie. Od blisko 5 lat 
pracuje w Urzędzie Miejskim Wrocławia w Wydziale Nabywania i Sprzedaży 
Nieruchomości, gdzie zajmuje się przygotowaniem nieruchomości gminy do obrotu 
cywilnoprawnego. Jest prezesem Sekcji Rowerzystów Miejskich, stowarzyszenia, 
które zabiega o ścieżki rowerowe w mieście. Interesuje się kulturą, historią 
i zabytkami w Kędzierzynie-Koźlu. Jako przewodniczący Komisji Prawno-
Administracyjnej zamierza wykorzystać swoje wykształcenie i wiedzę nabytą 
w ramach zajęć z techniki prawodawczej. Chciałby również wykorzystać jeden 
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z pomysłów radnego Masalskiego sprzed kilku lat, a dotyczący wyposażenia Straży 
Miejskiej w rowery. Uważa, że jest to znakomity pomysł godny wprowadzenia. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie kandydaturę 
Michała Nowaka na funkcję przewodniczącego Komisji Prawno-Administracyjnej: 
„za” oddano 20 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 3. 
(wydruk z głosowania nr 45, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 

 
Uchwała Nr II/16/14 

 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 8 grudnia  2014 r. 
 

w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Prawno-Administracyjnej 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
 
Następnie przystąpiono do wyboru przewodniczącego Komisji Strategii i Rozwoju. 
 
Dorota Mrówka zgłosiła kandydaturę Andrzeja Kopackiego. Kandydat wyraził zgodę. 
Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się z pytaniem, czy są inne kandydatury na 
przewodniczącego Komisji Strategii i Rozwoju. 
Innych kandydatur nie zgłoszono. 
Prowadzący obrady poddał pod głosowanie zamknięcie listy kandydatur: 
„za” oddano 20 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 3. 
(wydruk z głosowania nr 46, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 
 
Andrzej Kopacki poinformował, że jest absolwentem Uniwersytetu Opolskiego, gdzie 
ukończył kierunek politologia i nauki społeczne ze specjalnością dziennikarską. Przez 
kilkanaście lat był dziennikarzem, a następnie rzecznikiem prasowym Prezydenta 
Miasta Kędzierzyn-Koźle. Obecnie pełni funkcję dyrektora Biura Poselskiego pani 
poseł Brygidy Kolendy-Łabuś. Komisja Strategii i Rozwoju jest mu bliska, gdyż 
w tym roku brał udział w opracowaniu Strategii i Rozwoju do 2020 roku, gdzie wniósł 
kilka ciekawych uwag i rozwiązań. Przez wiele lat współpracował z tutejszym 
wydziałem, zajmującym się promocją miasta. Chciałby podzielić się swoimi 
pomysłami jak pozyskać inwestorów dla miasta, a tym samym stworzyć miejsca 
pracy. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie kandydaturę 
Andrzeja Kopackiego na funkcję przewodniczącego Komisji Strategii i Rozwoju: 
„za” oddano 20 głosów, 
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„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 3. 
(wydruk z głosowania nr 47, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr II/17/14 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 8 grudnia 2014 r. 

 
w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Strategii i Rozwoju 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 
Następnie przystąpiono do wyboru przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Kopeć poprosił o zgłaszanie kandydatur na 
przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
 
W związku z tym, że nikt nie zgłosił kandydatury na ww. funkcję, przewodniczący 
obrad zarządził 5 minut przerwy (przerwa trwała od 17:30 do 17:45). 
 
Po wznowieniu obrad Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się do radnych 
o zgłaszanie kandydatur. 
 
Ewa Czubek zgłosiła kandydaturę Adama Sadłowskiego na funkcję przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej. Radny Adam Sadłowski nie wyraził zgody, usprawiedliwiając 
odmowę licznymi obowiązkami służbowymi. 
 
Witold Rusak zgłosił kandydaturę Adama Oczosia. Kandydat nie wyraził zgody. 
 
Ewa Czubek przypomniała początek minionej kadencji, kiedy to Komisję Rewizyjną 
„wzięła” większość rządząca. Sytuacja ta w trakcie kadencji uległa zmianie. 
Przypomniała także wypowiedzi, że dobrą praktyką jest powierzenie funkcji 
przewodniczącego Komisji Rewizyjnej radnemu spoza koalicji tworzącej większość 
w Radzie. Dodała, że nie ma na myśli radnego z opozycji, gdyż każdy radny deklaruje 
współpracę. Przypomniała, że Komisja Rewizyjna jest jedyną komisją, której 
obowiązek powołania wynika z ustawy. Przyznała, że liczyła na innowacyjność 
radnego Ryszarda Masalskiego, który niewątpliwie byłby wartością dodaną tej 
komisji, gdyż radny Masalski świetnie sprawdzał się w tego typu pracach. Zwróciła się 
do radnego Masalskiego, aby rozważył swoją kandydaturę na funkcję 
przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, co dałoby gwarancję, że komisja ta byłaby 
prowadzona w sposób fachowy i bezstronny. 
 
Adam Oczoś przypomniał, że przed wyborem stałych składów komisji problemowych 
apelował, aby nie dominować składu komisji przez radnych z PO. Niestety, apel ten 
nie został uwzględniony. Zarzucił członkom Platformy Obywatelskiej, że deklarują 
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chęć porozumienia w Radzie, jednak są to jedynie deklaracje. W zaistniałej sytuacji 
proponuje, by radni z PO z własnego grona wybrali przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej. 
 
Andrzej Kopeć nie zgodził się z wypowiedzią radnego Adama Oczosia, że z komisji 
zostali wyeliminowani radni spoza klubu Platformy Obywatelskiej. 
 
Rafał Olejnik zauważył, że przewodniczący Komisji Rewizyjnej ustala plan pracy 
komisji i kontrole. Natomiast w głosowaniu zarządzonym przez przewodniczącego 
komisji wygrywa większość. Zwrócił uwagę, że na 7 osób w składzie komisji jest 5 
z Platformy Obywatelskiej. 
 
Ewa Czubek poinformowała, że w skład Komisji Rewizyjnej weszło pięciu radnych 
z PO, gdyż tylko dwóch radnych spoza PO wyraziło chęć pracy w tej komisji. Jeżeli 
będą chętni do pracy w tej komisji, to radni z PO chętnie wycofają się z pracy 
w Komisji Rewizyjnej. 
 
Grzegorz Peczkis poinformował, że był członkiem Komisji Rewizyjnej w ubiegłej 
kadencji, a przez pewien okres przewodniczącym tej komisji. Mimo że wówczas 
większość składu komisji stanowili członkowie ugrupowania prezydenckiego, to nie 
czuł się z tego powodu zniewolony. Podobna sytuacja była w Komisji Zdrowia, Spraw 
Socjalnych i Rodziny, gdzie także ugrupowanie prezydenckie miało większość. Każdy 
członek komisji rewizyjnej ma ogromny wpływ na ustalenia kontrolne, wypracowane 
najczęściej w dwuosobowych zespołach kontrolnych. Dodał, że tylko raz zdarzyło się, 
że Rada Miasta zagłosowała wbrew stanowisku Komisji Rewizyjnej. 
 
Ryszard Masalski przypomniał, że przy głosowaniu kandydatur do składu Komisji 
Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej otrzymał poparcie tylko radnych nie będących 
członkami PO. W efekcie nie dostał się do tej komisji i „został potraktowany z buta”. 
Z przykrością zauważył, że w radzie nie ma wielkiej rodziny, a jedynie PO 
i ewentualnie inni na przystawkę. Propozycja objęcia funkcji przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej pada zawsze w pewnym kontekście. Obawia się, że przyjęcie 
propozycji przewodniczenia Komisji Rewizyjnej przez przedstawiciela Klubu 
Radnych Niezależnych może być niewłaściwie odczytane przez panią prezydent, z 
którą klub ten chce współpracować.  
 
Andrzej Kopeć ponownie nawiązał do propozycji radnego Adama Sadłowskiego, aby 
wprowadzić zmiany do statutu, które zniwelują ograniczenia dotyczące liczby 
członków w komisjach. 
 
Dorota Mrówka podzieliła się uwagą, że nieporozumieniem jest postrzeganie Komisji 
Rewizyjnej jako bata na panią prezydent. Podkreśliła, że funkcja kontrolna komisji 
powinna być oparta o zasadę pomocy, a nie gróźb. 
 



 22

Andrzej Kopeć upewnił się, czy w składzie Komisji Rewizyjnej powinni być 
przedstawiciele wszystkich klubów. Poinformował, że obecnie został utworzony jeden 
Klub Radnych Niezależnych, liczący czterech członków.  
 
Radca prawny potwierdził, że wymóg reprezentowania w Komisji Rewizyjnej 
przedstawicieli wszystkich klubów funkcjonujących w Radzie jest określony 
w ustawie. Jednak rada nie może zmusić klubu, by delegował przedstawiciela klubu do 
Komisji Rewizyjnej, jeżeli klub nie jest tym zainteresowany. 
 
W dalszej dyskusji głos zabrali: Andrzej Kopeć, Andrzej Kopacki i Rafał Olejnik, 
który sceptycznie ocenił działania radnych PO i ich deklaracje dotyczące współpracy. 
  
Prowadzący obrady Andrzej Kopeć ogłosił 5 minut przerwy (przerwa trwała od 18:07 
do 18:30). 
 
Po wznowieniu obrad kontynuowano wybór przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
 
Grzegorz Peczkis zgłosił kandydaturę radnej Prawa i Sprawiedliwości Agnieszki 
Iłowskiej. Kandydatka wyraziła zgodę. 
 
Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się z pytaniem, czy są inne kandydatury na 
przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
Innych kandydatur nie zgłoszono. 
Prowadzący obrady poddał pod głosowanie zamknięcie listy kandydatur: 
„za” oddano 21 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 2. 
(wydruk z głosowania nr 48, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 
 
Następnie przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie kandydaturę 
Agnieszki Iłowskiej na funkcję przewodniczącej Komisji Rewizyjnej: 
„za” oddano 18 głosów, 
„przeciw” 1, 
„wstrzymujących się” 2, 
głosy nieoddane 2. 
(wydruk z głosowania nr 49, zawierający wyniki głosowania jawnego za pomocą 
elektronicznego systemu, załącza się do protokołu sesji) 
 

Uchwała Nr  II/18/14 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 8 grudnia 2014 r. 

 
w sprawie wyboru Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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Ryszard Masalski zauważył, że radna Agnieszka Iłowska nie miała możliwości 
przedstawienia się radnym. 
 
Przewodniczący Rady przeprosił za niedopatrzenie i udzielił głosu nowo wybranej 
przewodniczącej Komisji Rewizyjnej Agnieszce Iłowskiej. Poinformowała ona, że ma 
wykształcenie wyższe pedagogiczne. Podziękowała za zaufanie oraz zadeklarowała 
sumienne wykonywanie powierzonych obowiązków. 
 
Ewa Czubek podziękowała radnej za bardzo dojrzałą decyzję. 
Przewodniczący Rady Miasta zaapelował do przewodniczących komisji 
problemowych o podjęcie prac. 
 
 
Ad 6. 
Interpelacje i zapytania Radnych. 
 
Ewa Czubek odczytała interpelację dotyczącą zasad korzystania w sezonie zimowym 
2014/2015 z „białych orlików” (pisemna interpelacja w załączeniu). 
 
Ustalono, że radna otrzyma odpowiedź na piśmie. 
 
Ryszard Masalski zwrócił uwagę, że każda kadencja Rady Miasta miała swoje 
tableaux wykonywane na koniec kadencji. Zauważył, że w gabinecie radnego widnieje 
tylko jedno tableauxm a było ich więcej. Poprosił o ich uzupełnienie. 
 
Grzegorz Peczkis poprosił, aby radni składali na piśmie interpelacje i zapytania, co 
znacznie usprawnia procedurę. 
 
Prośbę poparł przewodniczący Rady Miasta. Ponadto przypomniał o zbliżającym się 
terminie złożenia oświadczeń majątkowych oraz poinformował o potrzebie zwołania 
wkrótce kolejnej sesji. 
 
Adam Sadowski zwrócił uwagę na bardzo skromną oprawę uroczystego ślubowania 
pani Sabiny Nowosielskiej na prezydenta miasta. Podał przykład Słupska, gdzie 
ceremonia ta miała bardzo uroczysty charakter. Zaapelował, aby w przyszłości zadbać 
o bogatszą oprawę takiej uroczystości. 
 
 
Ad 7. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad – przewodniczący Rady Miasta Andrzej 
Kopeć zamknął II sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 
Przewodniczący obrad 

Andrzej Kopeć 
 
Sesja zakończyła się o godz. 18:40 
Protokołowała H. Olkowska 


